
  Referat 

Møte: styremøte Januar 2023 

   Dato: 11.01.2023 

Tilstade: Marita Aklestad, Liv Grete Stokke, Lillian Hellebust, Jan Egil 

Gretland, Trude V Ulvestad 

Tid:  20.00-22.00    Skrivar: Arnt-Helge Bjerknes 

NR.  Innhold            Ansvar   Vedlegg 

    

1 Skulehage 

Eit opplegg der borna kan få bli med å plante på våren 

og plukke inn på hausten 

Styret positive til opplegg, vi blir med dersom det blir 

oppstart 

Mellomtrinnet på storbarn vil få delta kvar år, det vil seie 

at det blir 2018 borna som blir dei som blir med i 2023. 

Dersom det blir oppstart no i 2023. 

 

  

2 Økonomi 

Drifta for 2022 vil gi om lag likt resultat som i 2021 

Endeleg tal klare til Årsmøte i Mars 

Investeringar av stor art i 2023 vil være: 

Ytterdører på småborn og grillhytta 

Friareal område ovanfor barnehagen 

Vedlikehald av det vi har  

  

3 Årsmøte 2023 

Det vil bli holdt i barnehagen 27.03.23 kl. 19.30- 

Vanlege årsmøtesaker 

Marita Aklestad står på val 

Annonsering om møte i Kidplan veke 8 

Heimesida med innkalling og sakliste i veke 10 

Innmeldte saker må styret få innan veke 10 

 

  

4 Tilsette hausten 2022 

Maria Frøland Ryste har starta i ei deltidsstilling i 

administrasjonen itillegg til å være pedagog 

Anna Amundsen er tilsett som fagarbeidar 100% 

Silje Fossen Ryste er tilsett som assistent 100% 

Mari Ims Lied er tilsett som fagarbeidar 100% 

Dette fordi vi har tatt inn 8 nye born frå januar 2023 

 

Vi skal også tilsette ny Reinholdar på Øvretrolla frå 

1.februar 

  



5 Mat og måltid 

Mail frå ei mor som stilte spørsmål om bursdagsfeiring 

og mat generelt i barnehagen 

Spørsmålet rundt bursdagsfeiring ynskjer ein at SU skal 

avklare med alle foreldre 

Mat generelt vil barnehagen være gå igjennom sine 

rutiner.  

Brødet kan vi prøve på ein endå grovare variant 

Mjølk, kjem vi til å handle inn også av den med tilsett D-

vitamin 

Elles følger vi i dag og vidare, direktiv frå direktoratet på 

kva vi skal/bør servere 

 

  

6 Elles går drifta bra 

Vi har mangel på vikarar, noko som kan bli ei stor 

utfordring utover vinter/våren 

  

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    



    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

 


